
Här kommer min protokollsanteckning §13
Vifrån Centern anser att detta remiss svar skulle nekats när risken är stor att vår egna verksamhet kan 
drabbas negativt pga en överetablering av grundskola i centrum .  Detta skulle kunna utarma vår 
kommunala skola . Så vi tycker remiss svaret skulle haft denna information med till skolinspektionen 
vad det kan medföra för konsekvenser för trelleborgskommun skolor.
Maj-Lis Fredriksson Centern .
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